
Делегат Крунослав Врдољак упутио је Савјету министара БиХ питање које гласи: 

 

 „Сасвим је извјесно да ће БиХ у другој половини 2013. године уз све остале 

кризе упасти у веома озбиљну дужничку кризу. 

Намјерава ли Савјет министара и када, заједно са ентитетским владама, сачинити 

цјеловит програм мјера за ублажавање сигурних посљедица које криза са собом 

носи?“ 

 


